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Verslag van de 48E algemene vergadering van de NVHR (AV48) gehouden op zaterdag 30 april 2022, 

aanvang 11:00 uur in Heath Center Hoenderdaal, Hoendersteeg 7, 3792 NA te Driebergen. 

Notulist: Gert van Wee, secretaris NVHR 

 

Aanwezigen 

Geri Glastra 

Jan van Liempdt 

Erica Minten 

Hans Harlaar 

Derk Rouwhorst 

Paul Bolt 

Fons Vendrik 

Fred van Marle 

Gina van Dort 

Piet van Dort 

 

Ad Blokhuis 

Tjepco Dijkstra 

John Koster 

Loek Riemens 

J.H.J. Dalderop 

Hans Schipper 

Kees Koren 

R. Maijer 

Piet Blaas 

 

Arthur Bauer 

Paulus Kuipers 

Gidi Verheijen 

Sander de Bruin 

Anton Kroes 

A. Fail 

J.M. Nota 

Tineke Schuurbiers 

Ronald Jansen 

 

en het voltallig bestuur t.w. voorzitter Jacques Hermans, penningmeester Hans Houtkamp, bestuursleden 

redactiecommissie Paul Huneker en Wim Steenks, bestuursleden evenementencommissie Dick Zijlmans 

en Jan Schuurbiers en secretaris Gert van Wee. 

 

Afmeldingen 

Volgende leden zijn bij de secretaris afgemeld: ; Ted Mooren, Amsterdam; Vock Keijsper, Alkmaar; Peter 

de Boer, Zwolle 

 

Agenda  AV48 

1. Opening door de voorzitter 

2. Vaststellen van de agenda 

3. Notulen van de 47e Algemene Vergadering, dd 13 april 2019, zie ook RHT 169 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

5. Verslag van de secretaris 

6. Verslag van de kascontrolecommissie (2019, 2020, 2021) 

7. Verslag van de penningmeester 

8. Verslag van de redactiecommissie 

9. Verslag van de technische commissie 

10. Verslag van de propagandacommissie 

11. Verslag van de evenementencommissie 

12. Verslag van de bibliothecaris 

13. Verslag van de ledenadministrateur 

14. Verslag van de webmaster 

15. Behandeling ingekomen stukken 

16. Benoeming van de Kascontrolecommissie voor 2022 

17. Begroting voor 2023 en vaststellen van de contributie voor 2023 

18. Herdenkingsspeld jubilarissen 

19. Het bestuur wil het plaatsen van documentatie en schema’s achter een login ter stemming brengen. 

20. Bestuursverkiezing: bestuurslid Hans Houtkamp is tussentijds aftredend en stelt zich niet verkiesbaar  

en Paul Huneker, Wim Steenks en Dick Zijlmans zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar. Voor de 

functie van penningmeester heeft het bestuur de heer Paul Bolt bereid gevonden om die taak op zich 

te nemen. Als gevolg hiervan heeft Paul te kennen gegeven dat hij gaat stoppen met PR-werk. Het 

bestuur zoekt iemand die het PR-stokje wil overnemen! 

21. Rondvraag 

22. Afscheid Hans Houtkamp 

23. Sluiting 
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1.   Opening door de voorzitter 

Om 11:02h opent voorzitter Jaques Hermans de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Hij zegt 

blij te zijn met de mensen die wel zijn gekomen naar deze vergadering na 3 jaar COVID-perikelen. De 

bestuurvergaderingen hebben wel plaats gevonden, gedeeltelijk via Teams vergaderingen, op grote 

afstand tot elkaar. Voor zover hij weet is er niemand ernstig ziek geweest van COVID. 

 

Jacques staat even stil bij het overlijden van Roos van Schagen waarvan op dit moment het afscheid 

plaatsvindt.  

Vervolgens is er 1 minuut stilte ter herdenking van de overleden leden van afgelopen jaren. 

 

Hierna is er een voorstelronde gehouden omdat de bestuursamenstelling na 2020 is gewijzigd door het 

heengaan van John Hupse en het vertrek van Mart Bierhoff. Jacques is tijdelijk interim-voorzitter geweest 

en in 2021 verkozen tot voorzitter. Gert van Wee heeft in april 2021 Mart Bierhoff opgevolgd. In 2021 is 

de evenementencommissie uitgebreid met Hans Schipper. Hij zal op termijn Dick Zijlmans vervangen. 

 

2.   Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld met minimale aanpassing van de gepresenteerde agenda in RHT 168 en is 

hierboven weergegeven. 

 

3.   Notulen van de 47E Algemene Vergadering 2019 

Er zijn geen op of aanmerkingen op het verslag van de Algemene Vergadering nr 47 gehouden 13 april 

2019. Het verslag wordt vastgesteld. 

 

4.  Mededelingen en ingekomen stukken 

Geen ingekomen stukken. Mededeling; de volgende leden hebben zich afgemeld; Ted Mooren, 

Amsterdam; Vock Keijsper, Alkmaar; Peter de Boer, Zwolle 

 

5.   Verslag van de secretaris over 2019, 2020 en 2021                                                           Gert van Wee 

 

Betreft de NVHR Verenigingsjaren 2019, 2020 en 2021. 

Mutaties bestuur 

Bij de Algemene Vergadering nr. 47, gehouden 13 april 2019, waren de leden Paul Huneker, Dick 

Zijlmans en Wim steenks aftredend en zijn herkozen. Verder zijn er geen bestuursmutaties geweest.  

 

In 2020 is er geen AV gehouden wegens de COVID-19 pandemie. De formele be-stuurswisselingen zijn 

niet geweest (Hans Houtkamp en Jan Schuurbiers). 

 

Zo ook in 2021. Er zijn echter 2 bestuurswisselingen geweest. Door het ons ontvallen van John Hupse in 

2020 was Jacques Hermans tijdelijk als interim voorzitter aange-steld. In april 2021 is hij, na een 

bestuursverkiezing, verkozen tot voorzitter. In 2021 heeft Mart Bierhoff besloten wegens 

gezondheidsredenen zijn taak als secretaris in april van dat jaar neer te leggen. Het bestuur heeft Gert van 

Wee bereid gevonden om deze taak over te nemen. 

 

In 2019 zijn er vier bestuursvergaderingen gehouden: 

BV182 op 4 maart 2019, bij Hans Houtkamp in Haarlem 

BV183 op 3 juni 2019, bij Jan en Tineke Schuurbiers in Uithoorn 

BV184 op 2 sept 2019, bij Dick Zijlmans in Alkmaar 

BV185 op 2 dec 2019, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 

 

In 2020 zijn er vier bestuursvergaderingen gehouden: 

BV186 op 9 maart 2020, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 

BV187 op 20 juli 2020, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 
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BV188 op 12 oktober 2020, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 

BV189 op 30 november 2020, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 

 

In 2021 zijn er drie bestuursvergaderingen gehouden: 

BV190 op 26 mei 2021, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 

BV191 op 12 augustus 2021, in hotel Zuiderduin te Egmond aan Zee 

BV192 op 19 november 2021, in Health Center Hoenderdaal in Driebergen 

 

Bij de bestuursvergaderingen in 2021 kwamen vooral de volgende punten ter sprake: 

de actiepuntenlijst, bibliotheekbeleid o.a. Copyrights op documentatie en literatuur, voortgang 

digitalisering), toegangsbeleid beurzen, financiën en belasting, COVID-situatie, ICT (dataop-slag, 

hosting). 

 

In 2019 werden de volgende besluiten door het bestuur genomen: 

Besluiten BV182, BV183, BV184, BV185 

1. Begroting IDZ-festiviteit met aansluitend vrijwilligersfeest is goedgekeurd 

2. Een koord wordt aangeschaft, ter afscherming van opdringerige, vroegtijdige bezoekers bij de 

radiobeurs 

3. De volgende Algemene Vergaderingen beginnen om 13:00h 

4. Korting nieuwe leden bij IDZ festijn december 2019 

5. Bestuursvergaderingen worden voortaan gehouden in Hoenderdaal, Driebergen 

 

In 2020 werden de volgende besluiten door het bestuur genomen: 

Besluiten BV186, BV187, BV188, BV189 

1. De ruilbeurs van maart 2020 gaat in principe door 

2. Geen uitbreidingsvoorstel voor het aantal bestuursleden 

3. Financiële bijdrage onder voorwaarden voor de uitgave boek over Roelof Visser, maxi-maal 500 euro 

4. Bij de augustusbeurs 2020 is er weer een kortingsactie om nieuwe leden te werven, d.w.z. 

lidmaatschap 2020 2021, contante betaling van 44 euro 

5. Geen reguliere ruilbeurzen in Hoenderdaal meer in 2020 

6. Presentje sturen aan de leden i.v.m. niet doorgaan van de activiteiten in 2020 

7. Terugbetalen voorschot gebruik beurstafels maart 2020 

8. Leden NVHR in 2020 worden zgn. bladleden in 2021 i.v.m. terugbetalen contributie door niet 

doorgaan van evenementen in 2020 t.g.v. de Covid-19 omstandigheden 

9. Tot de eerstvolgende algemene vergadering wordt een interimvoorzitter NVHR aange-steld door het 

bestuur 

10. Aanstellen Jacques Hermans als interimvoorzitter NVHR tot de volgende Algemene Vergadering 

11. Aanvaarden bepalingen aangaande NVHR inzake overeenkomst Stichting Nederlands Instituut Beeld 

en Geluid en mevrouw Driesens-Beerens aangaande goederen en be-standen van het Radio Amteur 

Museum in Reusel. 

12. De betaling van de zaalhuur in Ede en Haarlem t.b.v. reparatiedagen en cursussen wordt 

gecontinueerd 
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In 2021 werden de volgende besluiten door het bestuur genomen: 

Besluiten BV190, 191 en 192 

1. Uitbreiding serverruimte; wij huren 100 GB erbij en kijken over een jaar hoe verder te gaan. De 2e 

domeinnaam die hieraan verboden is, is nvhrdocu.nl. 

2. ICT (website hosting en dataopslag), werkgroep opstarten 

3. COVID-19 situatie blijven volgen, vast agendapunt van maken. 

4. Budget tbv het 45-jarig jubileum evenement is goedgekeurd. 

5. Besloten is dat wij 2 vormen van lidmaatschap blijven aanbieden;  

a. Gewoon lidmaatschap (blad, toegang beurs) 

b. Lidmaatschap zonder beurs (‘bladlid’)  

Wij gaan geen tientjeslid-actie doen. 

6. Kan je copyright-gerelateerde claims voorkomen door de documentatie achter een login te plaatsen? 

Besloten is om het plaatsen van documentatie achter een login ter stem-ming te brengen op de AV 

2022  

7. Men kan zonder kosten de documentatie op onze servers raadplegen. Besloten is om het plaatsen van 

documentatie achter een login ter stemming te brengen op de AV 2022 

 

De verslagen zijn beschikbaar op aanvraag.. 

 

In 2021 bevatte de correspondentie van het secretariaat; 

1. Algemene brief verstuurd per post aan alle leden (afgelasting ruilbeurs 28 november 2021) 

2. Brief verstuurd per e-mail met de presentatie van de N.V.H.R. voor publicatie in het V.E.R.O.N. 

Vademecuum editie 17, voor de radio zendamateur 

3. 9 condoleance brieven aan nabestaanden van overleden leden 

 

Er is een vraag of het tientjes-lidmaatschap van kracht is. Het bestuur wijst op besluit 5, genomen in 

2021; wij gaan geen tientjeslid-actie doen. 

 

6.   Verslag van de kascontrolecommissie                                     Tineke Schuurbiers en Hans Schipper 

 

Lid Tineke Schuurbiers-Noorda leest de bevindingen voor van de kascontrolecommisie 2021, naast haar 

bestaande uit lid Hans Schipper. Zij vertelt dat de boekhouding prima in orde was, deze zag er keurig uit. 

Zij bedankt penningmeester Hans Houtkamp voor zijn verrichtingen en vraagt de aanwezigen het bestuur 

décharge te verlenen over de financiën in 2021. 

Met instemming en applaus verleent de Algemene Vergadering het bestuur décharge. 
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7.   Verslag van de penningmeester over 2021                                             Hans Houtkamp 

 
FINANCIEEL VERSLAG OVER 2021 

 
Verlies- en winstrekening 2021 
       2020     2021 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
     Inkomsten   Uitgaven     Inkomsten  Uitgaven 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Beheerskosten              2.917,42    3.483,94 
Drukwerk/portokosten           30.645,16          32.735,37 
Bankkosten                  908,72       776,65 
Verzekeringen         184,84       254,10 

Kosten cursus              1.518,02 
Kosten beurzen/evenementen            6.236,67            3.379,85 
Kosten propagandacommissie      330,41 
Kosten 100 jaar IDZ               679,20 
Kosten bestuur        865,17     1.515,41 
Kosten ledenadministratie              259,60       340,87 
Kosten redactie        311,71       177,47 
Kosten bibliotheek                544,50 
Kosten aanschaf boek Visser            500,00 
Teruggaaf contributie i.v.m. verkeerde incasso   104,00       475,00 

Diverse uitgaven            3,64     3.534,50 
Kosten jubileum 45 jaar NVHR                21.737,50 

Inkomsten propaganda       149,50 
Inkomsten cursus       265,00          1.440,00 
Inkomsten beurzen/evenementen      29,00          1.252,10 
Inkomsten contributie         54.701,25        43.932,51 
Inkomsten beheer           45,00 

Diverse inkomsten             1,00 
Abonnement RHT         25,00 
Ontvangen rente          30,41 
Inkomsten verkoop boeken Visser         25,00 
Resultaat:       (voordelig resultaat)  9.691,10       22.215,05  (nadelig resultaat) 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Totalen:           55.200,16     55.200,16       68.910,66     68.910,66 
___________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________ 
BALANS 2021 

Omschrijving     Debet  Credit 
 
Algemene reserve per 31-12-2020     113.972,39 
Resultaat 2021 (negatief)     -22.215,05 
         ------------ 

Algemene reserve per 31-12-2021     91.757,34 
 
ING Beurzenrekening         3.713,98 
ING Contributierekening       22.811,14 
ING Penningmeesterrekening        8.489,58 
ING Vermogensspaarrekening      56.742,64 
         ------------- ------------- 
          91.757,34  91.757,34 
         ======= ======= 
_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

 
Penningmeester Hans Houtkamp licht zijn verslag toe. Op de winst en verlies rekening 2021 is een 

nadelig resultaat te zien. Dit is het gevolg van de vooruitbetaling tbv. het 45-jarig jubileum feest. De 
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penningmeester doet wederom het verzoek om zoveel mogelijk via machtiging te betalen. Dat scheelt 

veel tijd voor zowel de penningmeester als wel de ledenadministratie. Uit de vergadering komt de vraag 

of er nog steeds leden zijn die te laat betalen. Het antwoord is; ja die zijn er nog steeds. Vaak vergeten de 

mensen om wijzigingen van bank e.d. tijdig door te geven. Dan komt de opdracht terug als een stornolijst. 

Hans Harlaar merkt op dat bij een andere vereniging het lidmaatschapkaartje meegestuurd wordt met het 

verenigingsblad. Wij versturen het lidmaatschapsbewijs apart, wordt pas verstuurd als de contributie 

betaald is. De deadline van betaling is 1 februari. Als er niet betaald is, ontvangt men een herinnering. Als 

vóór 1 maart nog niet betaald is wordt het betreffende lid op de oud-ledenlijst geplaatst. Hij krijgt dan 

geen lidmaatschapskaartje en ook geen blad meer. 

Gina voegt eraan toe dat er tijdens de beurs gecontroleerd wordt of men nog lid is, dat is te zien aan de 

kleur van het lidmaatschapskaartje dat getoond/gedragen dient te worden om toegang tot de beurs te 

hebben. 

 

Loek Riemers heeft een opmerking over de inkosten uit contributie. Hij merkt op dat die een stuk lager is. 

Hoe komt dat? Dat komt doordat in 2020 besloten is om de contributie voor 2021 met 19 Euro te 

verlagen. 

Anton Kroes voegt eraan toe dat hij het buitengewoon netjes vindt dat de vereniging hiermee op deze 

wijze is omgegaan. 

 

Jacques laat weten dat hij het erg jammer vindt dat de solidariteit van enkele leden ontbreekt. Wij zien dat 

gedurende de COVID-periode een aantal mensen het lidmaatschap heeft opgezegd. Nu de evenementen 

weer mogen, zijn ze weer lid geworden. 

 

Hans besluit zijn toelichting door te melden dat men bij automatisch betalen van de contributie 2 Euro 

korting krijgt. 

Hierop voegt Geri Glastra toe dat hiervoor aandacht gevraagd moet worden (in het RHT-blad) omdat op 

de AV maar een heel klein deel van de leden aanwezig is.  

 

8.   Verslag van de redactiecommissie over 2019, 2020 en 2021                                     Paul Huneker 

 

2019 

2019 was voor het RHT een mooi jaar. We hebben uitgebreid aandacht besteed aan het succesvolle 

Idzerda-100 jaar radio-omroep evenement op 14 en 15 september. 

Het aantal volgeschreven pagina’s: 192 pagina’s (inclusief de omslagen). De onvolprezen Piet van 

Schagen heeft inmiddels t/m RHT 171 in al die jaren al 192 bijdragen geleverd; de absolute koploper. 

We hadden weer een grote verscheidenheid aan artikelen, aangeleverd door onze leden, langzamerhand 

wat meer door redactieleden. We proberen meer aandacht te besteden aan audio-apparatuur en 

meetapparaten. Blijft u uw bijdragen aanleveren, velen lezen ze met plezier. 

Het aantal ledenadvertenties blijft rond de 20 schommelen. 

Blijft u uw advertenties voor in het RHT inleveren, ook met foto. Dan kunnen we later op papier nog eens 

nakijken wat er in een bepaald jaar werd gevraagd of aangeboden, uw eigen geschiedenis dus. 

Onze redacteur René Rijzewijk heeft de vereniging verlaten. 

 

2020 

2020 Was ook voor de vereniging een raar jaar. De bijeenkomsten vervielen. Het enige dat ons bleef 

verbinden was ons Radio Historisch Tijdschrift. De redactie heeft zich weer volop ingezet om de hobby 

levend te houden. Gemiddeld 52 bladzijden per blad. Met een grote verscheidenheid aan onderwerpen, 

geleverd door onze leden en de redactie. 

Het zou mooi zijn als we op deze manier ons blad een interessante inhoud kunnen blijven geven. 

 

2021 

2021 Was voor de vereniging een jaar als 2020. Het enige dat ons bleef verbinden was ons Radio 

Historisch Tijdschrift. De redactie heeft zich weer volop ingezet om de hobby levend te houden. 
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Gemiddeld 56 bladzijden per blad. Met een grote verscheidenheid aan onder-werpen, geleverd door onze 

leden en de redactie. 

Het zou mooi zijn als we op deze manier ons blad een interessante inhoud kunnen blijven geven. 

 

Namens het bestuur wil ik als eindredacteur alle redactieleden en artikelenschrijvers hartelijk danken voor 

hun bijdragen in de afgelopen jaren. 

 

Bestuurslid Paul Huneker en redactielid Wim Steenks lichten het verslag toe.  

 

Omdat Paul later is aangeschoven bij de vergadering (Paul was naar de condoleance van Roos van 

Schagen) doet Wim verslag over zijn activiteit binen de redactie van het lezen en samenvatten van de 

buitenlandse bladen. Hij heeft het idee dat men die samenvattingen wel leest, maar dat een heel klein 

gedeelte van de leden er gebruikt van maakt door het betreffende blad op te vragen. 

Paul heeft later in de vergadering verslag gedaan nadat hij zich heeft voorgesteld aan de algemene 

vergadering. Hij is tevreden over het aanbod van copy, veel leden leveren artikelen aan. Er is veel variatie 

in de onderwerpen die behandeld worden in die artikelen. Tijdens de COVID-periode heeft de redactie 

besloten om het blad uit te breiden tot 56 pagina’s. Het blad was namelijk het enige medium om contact te 

houden met de leden. Er is veel waardering voor de kwaliteit van ons RHT-blad! 

 

 

9. Verslag van de technische commissie over 2018                                             Jacques Hermans 

  

Het verslag van de Technische Commissie heeft elk jaar veel overeenkomsten. Dat komt beslist niet 

omdat er weinig te beleven is binnen deze commissie maar meer omdat de be-zigheden van de TC een 

soort continue proces zijn. Daarom in vogelvlucht een kort overzicht van de bezigheden in het afgelopen 

jaren 2020 en 2021. Ondanks het feit dat de Coronapandemie ons heeft beperkt in onze activiteiten is er 

toch wel activiteit geweest, vaak via mail of telefoon. Simpelweg om elkaar van technisch advies te 

voorzien. 

 

Cursus in Haarlem 

Jacques licht dit toe. 

 

Cursus in Ede 

De vervolgcursus in Ede is gestart in september 2019 en door de Coronauitbraak geëindigd in maart 2020. 

Het was door de Corononamaatregelen niet mogelijk om een examen in mei 2020 af te nemen. De 

cursusorganisatie heeft besloten op basis van het gemaakte huiswerk, dat altijd al een gedeelte van het 

eindcijfer heeft bepaald, over te gaan tot diplomering. Alle cursisten zijn geslaagd en krijgen binnenkort 

het getuigschrift uitgereikt. Dat wil de organisatie persoonlijk doen, ook dit was dus ten gevolge van 

Corona niet mogelijk. 

 

In september 2022 willen wij weer starten met de ‘Basiscursus Eenvoudige Radiotechniek’. Onze 

leden worden aangemoedigd om zich voor deze laagdrempe-lige cursus aan te melden!. 

 

Internet radioreparatiecursus 

Evenals vorig jaar weet de Webmaster hier waarschijnlijk meer over te vertellen omdat de TC hier maar 

een zeer beperkte rol in speelt. De webmaster, Piet Blaas, heeft ter verduidelijking een staafdiagram 

gemaakt. Uit de staafgrafiek kan men afleiden dat de belangstelling voor de online cursus is teruggelopen. 
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Technisch adviseur TC 

Bij Piet van Schagen komen regelmatig vragen binnen. Soms van algemene aard zoals een 

ruilbeursdatum, maar meestal van technische aard. Opvallend is wel de verschuiving van telefonische 

aanvragen naar vragen gesteld per e-mail. Een prima methode omdat de beantwoording dan kan plaats 

vinden wanneer de tijd daarvoor beschikbaar is. In de meeste gevallen slaagt Piet erin de antwoorden te 

formuleren. Als dat onverhoopt eens een keer niet lukt, is er binnen de vereniging voldoende kennis 

aanwezig om dit op te lossen. 

Een extra punt dat ik wil noemen is de artikelenreeks die Piet al zoveel jaren in ons RHT schrijft. Een 

blijvende bron van informatie voor het nageslacht. 

 

Reparatieavonden 

In maart 2020 was het door de uitbraak van Corona afgelopen met de reparatieavonden. Na de zomer van 

2021 waren er enkele versoepelingen waardoor het mogelijk werd de ac-tiviteiten in Ede weer op te 

starten. De organisatie had daartoe de groep in 2 kleine groepen gesplitst om het aantal deelnemers 

beperkt te houden zodat de regels gehandhaafd konden worden. Kort daarna, na 2 reparatieavonden, eind 

2021, kwam er weer een opleving van besmettingen en werd wederom de activiteit gestopt. 

 

Reparatiedagen 

In 2021 is één reparatiedag gehouden. Meer was er door de Coronamaatregelen niet mogelijk. 

 

Voorzitter en lid van de TC, Jacques Hermans, leest het verslag niet voor maar licht de hoofdzaken toe. 

Hij heeft het over de reparatieavonden en reparatiedagen die tgv Corona maar een paar maal hebben 

plaatsgevonden. Ook noemt hij de start van de basiscursus eenvoudige radiotechniek in Ede.  

Lid Hans Harlaar vraagt of de cursus alleen theorie bevat? Jacques legt uit dat de theorie vergezeld gaat 

van een stuk praktijk. Hierbij worden ook reparatietips behandeld. 

Docent Hans Houtkamp voegt eraan toe dat in Haarlem veel meer praktijk behandeld wordt. Een 

belangrijk nadeel is dat zij op woensdagavond de cursusavonden hebben, de mensen kunnen niet zo lang 

deelnemen omdat de volgende dag de plicht weer roept, in tegenstelling tot de avonden in Ede die op een 

vrijdagavond plaatsvinden. Hans heeft nog een man of 12 die meedoen. Er is belangstelling voor theorie 
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over FM-ontvangst. In Ede is er nog steeds animo voor de cursussen, er komen zelf buitenlandse leden op 

af (Belgie). Het grote voordeel dat wij hebben met de locaties in Ede en Haarlem is dat deze weinig 

kosten en dat de faciliteiten uitstekend zijn (er kan veel, tot en met opslag van spullen). Gedurende de 

coronatijd heeft de vereniging financieel ondersteund door zaalhuur vooruit te betalen. Ook is er in Ede 

door een lid een donatieactie opgestart met als resultaat een geweldige financiële opsteker voor de 

stichting die het zaaltje in Ede beheert. Zo is voor de komende tijd het voortbestaan hiervan verzekerd. 

 

10. Verslag van de propagandacommissie over 2019, 2020 en 2021                                        Paul Bolt 

 

Het jaar 2019 heeft de PR-commissie minder beurzen bezocht dan het jaar daarvoor, in totaal zijn we 12 

keer uitgevlogen. Net als andere jaren waren we present op de eigen NVHR-dagen alsook op de beurs in 

Emmen en de Dag van de Radio-amateur (VERON), ditmaal in Zwolle. De reparatiedagen zijn minder 

bezocht. De opbrengst op die dagen is, zowel m.b.t. verkoop als potentiële ledenaanwas, zo goed als nihil. 

Een leuke extra beurs, met goede verkopen, was het 40-jarig jubileum van de Weergever in Nieuwegein. 

In het noorden van het land heeft Marten van der Velde de GRORAT (Groninger Radio Amateurtreffen) 

en de Asser radiomarkt in Eelde bezocht, alsook de beurs in Tytsjerk (VERON Friesland-Noord) en de 

Radiomarkt in Beetsterzwaag. Van de organisatie van de GRORAT kreeg hij een compliment voor de 

uitstraling van zijn kraam. 

 

De ledenwinst blijft lastig te meten. Op de beurs in Zwolle kregen we 3 toezeggingen van personen die lid 

wilden worden en dan is het leuk als er op de eerstvolgende beurs in Drie-bergen 2 ervan komen opdagen. 

Het uitgangspunt is om zoveel mogelijk mensen kennis laten maken met onze vereniging, maar het 

resultaat is moeilijk meetbaar. 

 

De verkoop van USB-sticks met 40 jaargangen RHT is afgelopen jaar flink ingezakt. Er zijn er slechts 

enkele verkocht. Ook de verkoop van boeken vermindert, net als de verkoop van RHT’s. Het boekje over 

de NSF wordt nauwelijks verkocht, maar dat heeft een ongunstige prijs-kwaliteit verhouding. 

 

Ook dit jaar wil ik Marten van der Velde bedanken, omdat hij het Noorden voor zijn rekening neemt. En 

natuurlijk ook Tineke en Jan Schuurbiers voor hun assistentie tijdens de beurzen. Het is erg prettig als je 

op een beursdag ook even rond kunt lopen. 

 

Vanwege Corona zijn er in 2020 en 2021 geen beurzen geweest. De laatste beurs die is bezocht was in 

Emmen in februari 2020. 

 

Vanwege de kandidaatstelling voor het penningmeesterschap ben ik op zoek naar een vrijwilliger de 

activiteiten van de Propagandacommissie wil overnemen. 

 

Lid Paul Bolt voegt nog wat aan het verslag van de propagandacommissie toe. Hij heeft 5 jaar geleden de 

PR van Fred van Marle overgenomen. Het werk houdt in dat je geniddeld 1x per maand ergens aanwezig 

moet zijn. In het noorden doet Marten van der Velde de PR.  Tijdens de N.V.H.R.-beurzen krijgt Paul hulp 

van Jan en Tineke Schuurbiers. Zo heeft hij de gelegenheid om ook eens rond te kijken op de beurs. Paul 

maakt ter plekke reclame voor een opvolger. Het loopt niet storm. Lid Sander de Bruin vraagt wat er 

verwacht wordt van de PR-man/vrouw. Paul licht toe; beurzen aflopen, vragen over de N.V.H.R. 

beantwoorden. Soms ook technische vragen beantwoorden.  

 

Een lid vraagt of de beurs in Emmen weer georganiseerd gaat worden. De oude locatie wordt 

omgebouwd. Paulus Kuiper meldt dat de beurs volgend jaar toch weer in dezelfde locatie gaat 

plaatsvinden. Het hotel is omgebouwd tot appartementen, voor overnachtingen moet men omzien naar 

een hotel verderop. 

Ook is er een vraag over de beurs in Deventer (De Schelm), wordt die nog voortgezet? Die is opgehouden 

omdat de enige organisator is overleden. 
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Dick Zijlmans weet te melden dat er ergens in de polder (in Dronten bij een museum) een buitenbeurs, 

gelijkend op die van Hoederloo georganiseerd gaat worden. 

Dick vraag de vergadering om het bestuur te informeren als er ergens een beurs georganiseerd gaat 

worden. 

 

11. Verslag van de evenementencommissie over 2018           Dick Zijlmans, Jan Schuurbiers, Hans 

Schipper 

Na de wijzing van de zaal-indeling van december 2018, waar wij 6 marktkramen minder hebben 

geplaatst, liet de bezetting van de maart en junibeurs toch te wensen over. Zo had-den wij in maart 2019 

15 tafels minder bezet en in die van juni 27 tafels minder. 

In september 2019 hadden wij echter een ‘volle bak’ en die van december was, ondanks mindere 

weersomstandigheden, redelijk bezet met maar 10 lege tafels. 

 

De radioreparatiedagen in Driebergen en elders in Nederland en België zijn meer dan succesvol en 

worden zeer gewaardeerd. 

 

Een hoogtepunt was het honderdjarig bestaan van de radio met een unieke tentoonstelling over Idzerda, 

mede mogelijk gemaakt door Beeld en Geluid en niet te vergeten door de demonstratie van de 

replicazender, gebouwd door Ed Plevier. 

 

De regelmatige bezoeker aan de beurs zal het niet ontgaan zijn dat ook de evenementen-commissie de 

nabestaanden van ons ontvallen leden adviseert over het hoe om te gaan met de verzameling en dat die 

daarbij alle medewerking verleent bij het afwikkelen van nalatenschappen. 

 

Ook dit jaar hebben wij weer veel steun mogen ondervinden van een groep actieve mensen van de 

Scouting Admiralengroep van Uithoorn. 

 

Voor 2020 en 2021 hebben wij geen beurzen door Corona kunnen organiseren.  

 

Bestuurslid Dick Zijlmans voegt wat informatie aan het verslag van de evenementencommissie toe. Het 

jubileumfeest is verplaatst naar 30 september, 1 en 2 oktober zonder dat dit financieele consequenties 

heeft. De boekingen en afspraken blijven geldig. 

Alle activiteiten zijn de afgelopen jaren afgelast, op één reparatiedag in november 2021 in Driebergen en 

een in Herk de Stad na. 15 mei a.s. is de eerste reparatiedag in Driebergen.  

 

Dick meldt dat de beurs van april 2022 qua tafelbezetting royaal was maar dat het bezoekersaantal tegen 

viel. Hij denkt dat dit te wijten is aan het feit dat het een zondagsbeurs was en dat de leden nog 

voorzichtig zijn met het bezoeken van grootschalige evenementen (COVID-risico). 

 

Dick vraagt aandacht voor de radiocafé-activiteit. Deze is ooit opgestart, 15 jaar geleden. Na 

verhuizingen, overlijden van een locatieeigenaar en het niet meer beschikbaar zijn van een 

buurthuisruimte is de activiteit opgehouden te bestaan. Dick stelt voor om 1x in de 4 weken een radiocafé 

te houden in Hoederdaal, Driebergen zijnde een centrale locatie. Dick zoekt mensen die de activiteit 

willen trekken. De insteek is dat er allerhande technische onderwerpen besproken worden en/of dat er 

diverse technische objecten gedemonsteerd worden. 

 

Wim Steenks stelt voor om hierover en stukje te schrijven voor plaatsing in het RHT. Verder reclame 

maken via de N.V.H.R.-website. 

 

Sander de Bruijn maakt een opmerking over een alternatieve locatie, die in de sporthal in Doorn. Hij vond 

die altijd erg gezellig. De reactie vanuit het bestuur is dat de ruimte te klein is en dat parkeren een 

drama was. Jacques geeft aan dat wij alles op een locatie willen hebben. In Hoederdaal ehbben wij zeer 

flexibele faciliteiten voor al onze activiteiten. Het parkeren is veel beter bij Hoenderdaal. 
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Voor de organisatie van het radiocafé zoeken wij iemand die in de buurt woont. 

 

Fons Vendrik brengt de beursactiviteit in Rotterdam aan de orde, of wij daar wat mee doen? Dick voegt 

eraan toe dat wij op uitnodiging met een groep reparateurs naar enig activiteit gaan. De organisatie ligt 

dan in handen van de betreffende beursorganisator. Een lunch wordt erg op prijs gesteld. 

 

 

12. Verslag van de bibliothecaris over 2019, 2020 en 2021                                                    John Koster 

De bibliotheek is nog stevig doorgegroeid en omvat nu bijna 15.000 documenten. 

In maart werden vanuit Duitsland twee grote pakketten met jaargangen Funk-Technik op-gestuurd, die 

inmiddels ook zijn gescand. Met wat kleine hiaten is dat blad vanaf de verschijning in 1946 nu compleet 

t/m 1986, het jaar waarin het blad stopte. Funkschau is daar ook aanwezig, maar ik moet nog horen of die 

jaargangen compleet zijn, met titelblad en advertenties. Vanaf nu komt het waarschijnlijk neer op af en 

toe aanvullen van ontbrekende bladen, die af en toe opduiken. Pas bijvoorbeeld nog het blad ‘Radio-

Centrum’ dat midden jaren ’30 verscheen en waarvan ik een deel van jaargang 1936 heb toegevoegd. 

 

Een recente stand van zaken (14 april 2022) heb ik bijgevoegd; 

 

De NVHR Bibliotheek per 14 april 2022 

Online   

Tijdschriften 10910  

Artikelen in het RHT (1977-2006) 1226  

Artikelen in het RHT (2007-2022) 59  

Boeken 2193  

Geluidsbestanden 6  

Totaal online 14394  

   

Offline   

Boeken die niet worden gescand 6  

Boeken gescand, niet online 4 op verzoek van de auteursrechthebben-den 

offline gezet. Kopieën kunnen wor-den 

opgevraagd bij de bibliothecaris. 

Artikelen in het RHT (2007-2022) 540  

Totaal offline 550  

   

Totaal bibliotheek 14944  



verslag 48E ALGEMENE VERGADERING NVHR 2022 

verslag AV48 pagina 12 van 21 pagina’s 

 

Gescande tijdschriften  

Amateur Wireless1 (UK) 

1922, 1924 (11), 1925 (2-3), 1926 (4-8), 1927 (2), 1928 

(1), 1929 (4,6-12), 1930 (1,4,8-12), 1931 (5), 1932 (9), 

1934 (3-5), 1935 

Amroh-Bulletin 1933-1937 (incompleet) 

Audio en Techniek2 1982-1999 

Biedermann's Radio-Maandblad voor den 

Radiohandel 1926-1930 

BORN 1930-01 

B.V.W.S. Bulletin (UK) 1976-2005 

CQ-NVIR 1937, 1938-02 

Electro Radio 1923-1925, 1926 (jun-nov) 

Electro Radio Mercuur 1948-1956 

Electron 

1946 (2,5-12), 1947 (1-11), 1948 (1,2,7-12), 1949 (1-

5,7,10,12), 1950 (2,4-10), 1951 (2,7-9,11), 1952 (1,2,4,8), 

1953 (2,3,9), 1960-2000 

Electronics Now3 (USA) 1993-1999 

Electronics World 9  (UK) 1996 

Elektuur 1964 (25-26), 1965-1979 

Funk-Technik (D) 1944 (1), 1945 (1), 1946 (1,2), 1947-1986 

Funkschau4 (D) 1951-1953, 1954 (1), 1955-1959, 1960 (1,2) 

Glass Audio (USA) 1992 (1-3), 1993-1996 

Haut Parleur, Le (F) 

1926 (10-12), 1928 (7-12), 1946-1951, 1952 (925, 928, 

930, 935-936), 1953-1956, 1957 (987-994, 997), 1960, 

1961 (1-8,10-12), 1964, 1967 (1-4) 

In en om de Philipsfabrieken 
1933 (2), 1938 (4-6, 8), 1939 (7,9,11,12), 1940 (1-6,9,11), 

1941 (2-12), 1942 (3-5) 

Marconigraph9 (UK) 1911-1913 

Modern Wireless (UK) 1923-1926 

Oude Hoorn, D’ 1975-1979 

Pacific Radio News5 (USA) 1917, 1920-1921 

Philindo 1951 (1) 

Philips Apparatenblad 1946-01 

Philips Bulletin 1929-1946 (incompleet) 

Philips Electronisch Meten 1946-1951 jaargang 1, 2 (1,2,4-12), 3 (1-4,7-8,12) 

Philips Mededelingen 1951-1955 (incompleet) 

Philips Technical Review 
1936-1971, 1973-1978, 1980, 1982-1983, 1985-1986, 

1987 (5-9,11), 1988, 1989 (11) 

Philips Transmitting News 1941 
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Gescande tijdschriften  

Popular Radio (USA) 1922-1928 

Popular Wireless (UK) 

1922-1923 (1-6,8), 1924 (10-12), 1925 (1-2,9-12), 1926 

(1,6-7,12), 1927 (1-2), 1930 (3,5,7-9), 1932 (1-4,6), 1933 

(11), 1935 (3,5-7,10), 1936 (4,12), 1937 (1-2) 

Practical Wireless (UK) 
1933, 1934 (3-4,8), 1935 (2-9), 1936 (2,8-12), 1937, 1938 

(1-7,9), 1939 (4-8), 1940-1999 

Radio (bijlage weekblad "Elektra") 1932 (2e halfjaar), 1933 (1e halfjaar) 

Radio5 (USA) 1921-1931 

Radio Age (USA) 1922-1927 

Radio Amateur, De 1935 (3-6), 1936 (7) 

Radio Blan 1960-1966 

Radio Broadcast (USA) 1922-1930 

Radio Bulletin 1937-1991, 1997 (beginjaren incompleet) 

Radio-Centrum 1936 (1-8, 33-38, 40-50) 

Radio Constructeur (& Dépanneur) (F) 

1936, 1948 (2-12), 1949, 1950 (1-8, 11-12), 1951 (1-4, 6-

12), 1952, 1953 (1-2, 5-12), 1957, 1958 (2-12), 1959 (1-

2,5-12), 1961 (1-11), 1962-1964, 1967 (2-12), 1968 (1-4, 

7-8, 10-12), 1969-1970 

Radio Craft3 (USA) 1929-1948 

Radio Electronica6 1953-1986 

Radio Electronics3 (USA) 1949-1992 

Radio Expres 1923-1948 

Radio Historisch Tijdschrift7 1977-2006, 2007-2022 (59 artikelen online) 

Radio in the Home (USA) 1923-1926 

Radio (& Television) News8 (USA) 1919-1959 

Radio-Nieuws 1917-1935 

Radio (en Televisie) Revue (B) 1945-1955 (incompleet) 

Radio Times (UK) 1923-1930 

Radio van en voor den amateur 3 losse nummers 

Radio Wereld 1923-1931 

Radiowereld 

1947-1949, 1950 (5-17,19,22-23), 1951 (1,5,8-9,11-

12,14,16,19-23), 1952 (1-2,5,7,9-10,19-20,23-28), 1953 

(3,14,16,18-24), 1954 (9-11,13-19,21-25) 

Televisie 1931 (01) 

Television (& Short-Wave World) (UK) 
1928, 1929 (2,7,10), 1930 (5,8,10), 1931 (3,9,12), 1932 

(1,6,8,10-11), 1933 (2,12), 1934-1939 
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Gescande tijdschriften  

Thermion-Nieuws 1933-1938 

Toute la Radio (F) 1946-1948, 1954-1955 

TSF Moderne, La (F) 1920 (1), 1921 (10), 1922 (29), 1923 (33-34, 37) 

Wireless Age (USA) 1913-1925 

Wireless and Television Review (UK) 1934-1935 

Wireless Constructor (UK) 1924-1928, 1929 (1-10), 1930 (1-5,9-12), 1931-1933 

Wireless Magazine (UK) 1932, 1935 

Wireless Weekly (UK) 1923-1924 (1-10), 1925 (1,3-12) 

Wireless World9 (UK) 

1913-1950, 1953 (7-12), 1954 (1,7), 1955, 1956 (1,3-

4,10-12), 1957 (2-3), 1958 (1), 1959 (12), 1960, 1961 

(4,7,12), 1963 (8), 1965 (5), 1967 (1-3), 1968 (1-6,12), 

1969-1996 

 

 
1) Ging na 19 januari 1935 op in Practical Wireless. 

2) In 1986 was de titel "Audio en Muziek". Niet verschenen in 1987. Waarschijnlijk niet verschenen: 

1985 (10-12), 1986 (vanaf 3), 1987. 
3) 1929-1948 Radio Craft, 1949-1992 Radio Electronics, 1993-1999 Electronics Now. 

4) 1954: alleen Hauptteil, geen Nachrichtenteil (geen advertenties) en geen omslagen. Vanaf 1960 

alleen Hauptteil en geen Nachrichtenteil. 
5) Pacific Radio News is niet verschenen in 1918 en 1919 (WWI), vanaf 1921 ging het blad verder 

als "Radio". 
6) T/m december 1976 "Radio Electronica", t/m maart 1981 "Radio Elektronica", daarna 

"Elektronica". 
7) Gescande artikelen uit het RHT zijn herkenbaar aan een onderstreepte code. 

8) Vanaf augustus 1948 "Radio & Television News". Vanaf mei 1959 "Electronics World". 

9) In 1911 begonnen als "Marconigraph", in april 1913 verder als "Wireless World. "Vanaf oktober 

1983 "Electronics & Wireless World". Vanaf januari 1996 "Electronics World". 

 

De bibliothecaris John Koster voegt aan zijn verslag nog toe dat wij nu ongeveer 15.000 bestanden 

hebben. Loek Riemers meldt dat je automatisch in onze schematheek op onze website terecht komt als je 

Google gebruikt om een schema te vinden. Later in dit verslag wordt ingegaan over het plaatsen van de 

documentatie en schema’s achter een login. Veel Duitsers gebruiken onze faciliteiten omdat men denkt 

dat ze bang zijn voor copyright gerelateerde claims. 

 

13. Verslag van de ledenadministrateur over 2019, 2020 en 2021               Tineke Schuurbiers-Noorda 

 

Ontwikkeling ledenbestand 2019 (1-1-2019 tot 31-12-2019) 

 

Nederland 

Ledenbestand per 31 december 2019: Nederland: 1330 + Buitenland: 119 = 1449 

Ledenbestand per 1 april 2020: Nederland 1345 + Buitenland 118: = 1463 

Nieuwe leden:    46 (in 2018: 35) 

Overleden:    27 (in 2018: 12) 
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Bedankt:    69 (in 2018: 47) 

Niet betaald:    16 (in 2018: 10) 

Netto toename ledental:  66 - (27+69+16) = min 46 (in 2018: min 34) 

 

Buitenland 

Nieuwe leden:    0 (in 2018: 6) 

Overleden:    2 (in 2018: 1) 

Bedankt:    0 (in 2018: 1) 

Niet betaald    3 (in 2018: 5) 

Netto toename ledenaantal:  min 5 (in 2018: min 1) 

 

De gemiddelde leeftijd van nieuwe leden is ongeveer 69 jaar. De redenen die leden geven voor het 

beëindigen van het lidmaatschap zijn van diverse aard: geen interesse meer, ouderdom, problemen met de 

gezondheid en financiële reden. 

 

Wij hebben in 2019 veel van onze oudere leden verloren. En de aanwas van nieuwe leden daalt helaas 

harder. Dit geeft aan dat wij ons zorgen maken over de toekomst van de NVHR. 

 

2019 heeft ons veel werk geven aan het verzorgen van AVG. 1137 Nederlandse en 62 Buitenlandse leden 

hebben keurig het formulier ingevuld en teruggestuurd. 

 

Ledenbestand per 1 april 2020 1463 

 

Ontwikkeling ledenbestand 2020 (1-1-2020 tot 31-12-2020) 

 

Nederland 

Ledenbestand per 31 december 2020 Nederland: 1337 + Buitenland: 102 = 1439 

Ledenbestand per 1 februari 2021 Nederland: 1345 + Buitenland: 102 = 1447 

Nieuwe leden    25 (in 2019: 46) 

Overleden    17 (in 2019: 31) 

Bedankt    29 (in 2019: 69) 

Niet betaald    13 (in 2019:16) 

Netto toename ledental NL  af (17+29+13), bij 25 = min 34 (in 2019: min 66) 

 

Buitenland 

Nieuwe leden    2 (in 2019: 0) 

Overleden    2 (in 2019: 2) 

Bedankt    1 (in 2019: 0) 

Niet betaald    3 (in 2019: 3) 

Netto toename ledenaantal  6 - (2+1+3) = min 4 (in 2019: min 5) 

 

De gemiddelde leeftijd van nieuwe leden is ongeveer 68 jaar. De redenen die leden geven voor het 

beëindigen van het lidmaatschap zijn van diverse aard; geen interesse meer, ouderdom, problemen met de 

gezondheid en financiële reden.  

 

Wij hebben in 2020 veel van onze oudere leden verloren. En de aanwas van nieuwe leden daalt 

helaas harder. Dit geeft aan dat wij ons zorgen maken over de toekomst van de NVHR. 

De Corona crisis is mede de oorzaak dat er bijna geen nieuwe leden zijn en er geen activiteiten zijn 

geweest  
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Verslag ledenadministratie 2021 (1 Januari t/m 31 december) 

Ontwikkeling ledenbestand 2021 

 

Nederland 

Ledenbestand per 31 december 2021: Nederland: 1275 + buitenland: 114 = 1389 

Ledenbestand per 1 april 2022: Nederland: 1279 + buitenland: 118 = 1397 

Nieuwe leden    29 (in 2020: 25) 

Overleden    24 (in 2020: 17) 

Bedankt    50 (in 2020: 29) 

Niet betaald      8 (in 2020: 13) 

Netto toename ledental  29 - (24+50+8) = min 53  (in 2020: min 34) 

 

Buitenland 

Nieuwe leden    2 (in 2020: 2) 

Overleden    0 (in 2020: 2) 

Bedankt    1 (in 2020: 1) 

Niet betaald    6 (in 2020: 3) 

Netto toename ledenaantal  2 - ( 0+1+6) = min 5 (in 2020: min 4 ) 

 

Van af 2020 heb ik de ledenadministratie gelijk laten lopen met het contributiejaar. 

Helaas neemt het aantal leden sterk af. Mede door de gevolgen van Covid 19. 

Er zijn ook in 2021 geen activiteiten geweest.  

 

Het ledenaantal tot nu toe is 1395. 

 

De ledenadministratie wil nogmaals benadrukken dat het van groot belang is dat u elke wijziging van uw 

gegevens aan ons doorgeeft ook als u banknummer wijzigt. Het is van groot belang dat u bij uw betaling 

ook uw lid nummer vermeldt zeker als u betaalt via een andere naam bv van uw partner of via uw bedrijf. 

Wij krijgen regelmatig een RHT retour van een lid waar wij geen adres wijziging van hebben ontvangen. 

 

Ledenadministrateur Tineke Schuurbiers-Noorda vult haar verslag aan met de volgende opmerkingen. De 

meeste leden betalen hun contributie trouw. Er zijn ieder jaar ongeveer 40 mensen die niet of niet op tijd 

betalen. Soms zoeken ze pas contact in november met de ledenadministratie als ze al een paar RHT’s niet 

hebben ontvangen. 

De agressie en onbegrip van mensen neemt steeds ernstige vormen aan. Mensen reageren niet vriendelijk 

als er ergens iets fout is gegaan. Er zit veel handwerk in de ledenadministratie waardoor er fouten kunnen 

onstaan. Mensen hebben erg weinig begrip hiervoor. Het betekent veel handwerk om een 

verwerkingsbatch te maken. De lidmaatschapskaartjes worden verzorgd door Paul huneker. Jan is er 

dagen mee bezig om ze in de enveloppen te doen en te controleren of de betreffende leden al betaald 

hebben. Hiervoor meoten allen enveloppen weer door je hand. Ondanks deze perikelen heeft Tineke er 

plezier in om het ledenadministratiewerk te doen.  

 

Fons Vendrik vraagt wat het aantal leden is dat bedankt heeft. Antwoord; zie het verslag van de 

ledenadminstratie. Een deel van de perikelen wordt helaas veroorzaakt doordat mensen contact en 

bankinformatie wijzigingen niet doorgeven. 

 

Paulus Kuiper vraagt hoe mutaties verlopen als leden overleden zijn. Antwoord is dat dit meestal via 

famillieleden loopt. Soms komt deze informatie via een omweg bij de administratie. 

Hans Houtkamp voegt eraan toe dat er mensen zijn die bellen en vragen of ik kan kijken of ze wel of niet 

betaald hebben. 
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Geri Glastra stelt een vraag of er nog een nieuwe ledenlijst komt, mag dat wel ivm de AVG-wetgeving? 

Tineke voegt eraan toe dat dit mag, als de leden de AVG-gerelateerde brief hebben ingeleverd. Mensen 

die niet willen dat hun data wordt gepubliceerd zal je niet terugvinden in de ledenlijst. 

 

14. Verslag van de webmaster over 2019, 2020 en 2021                                                           Piet Blaas 

 

Hoewel er vanwege corona de afgelopen twee jaar in de vereniging weinig activiteiten plaatsvonden, 

waren er op het gebied van de website toch enkele flinke uitdagingen. 

Allereerst heeft het overlijden van John Hupse, eind september 2020, een flinke impact gehad. John was 

degene die de huidige website heeft gebouwd en was op de hoogte van alle technische details. Toen in de 

zomer van 2021 bleek dat de schematheek niet meer werkte hebben we zijn kennis en ervaring erg 

gemist. 

Helaas is het werk dat John heeft verricht niet altijd goed gedocumenteerd. Het heeft dan ook erg veel 

moeite gekost om de werking van verschillende functionaliteiten, zoals de schematheek, te doorgronden. 

En er zijn nog steeds detailzaken waarvan de werking niet goed bekend is. 

Maar eerst even terug naar begin 2020. Al eerder was het een wens om de NVHR-website veilig te 

maken. Dat wil zeggen dat je in de browser een “slotje” ziet. Dit heet in “internettaal” een SSL/TLS-

certificaat. Normaal is dat eenvoudig te realiseren, maar bij de NVHR-website lukte dat in eerste instantie 

niet. Het heeft veel zoekwerk gekost om het uiteindelijk toch voor elkaar te krijgen. 

Vanwege het “slotje” moesten we uitwijken naar een andere provider, want onze toenmalige provider 

ondersteunde dit niet. Daar kwam bij dat die provider eind 2021 sowieso zou stoppen met het hosten van 

websites. 

Om tijdens de verhuizing niet met onverwachte problemen geconfronteerd te worden hadden we al eerder 

een nieuw domein aangevraagd om hierop te kunnen testen. Nadat de tests met het “slotje” uiteindelijk 

waren gelukt besloten we om eind juni 2021 over te gaan. 

Ondanks vooraf uitvoerig testen werkte helaas niet alles. Na lang zoekwerk bleek dat de provider een fout 

had gemaakt, en we moesten zelf ook nog een instelling veranderen. Uiteindelijk werkte alles weer naar 

behoren. 

Onze Duitse zusterorganisatie maakt ook gebruik van de schematheek. John heeft destijds een speciale 

webpagina gemaakt waar de leden van de GFGF terechtkomen als zij op hun eigen GFGF-website 

schema’s willen opvragen. In onderstaand overzicht is duidelijk te zien dat hier volop van gebruik 

gemaakt wordt. 

Een dieper liggende oorzaak van deze problemen hangt samen met het feit dat voor de website 

verouderde technieken worden gebruikt. Deze worden slechts door nog een handvol providers 

ondersteund. En het aantal deskundigen dat deze technieken nog beheerst slinkt. 

Een en ander is in het bestuur besproken en het besluit is genomen om over te gaan op een toekomstvaste 

website. Binnenkort zal een werkgroep opgestart worden om dit te realiseren. 

Onderdeel van de website is de online bibliotheek. Deze wordt beheerd door John Koster. De webruimte, 

100 GB, die we hiervoor hebben gehuurd bleek in april 2021 vol te zijn. We hebben, na overleg met het 

bestuur, nogmaals 100 GB gehuurd bij dezelfde provider. 

Bij het analyseren van de servergegevens van de online bibliotheek bleek dat het dataverkeer enorm was 

(5,27 TB in maart 2021). De oorzaak hiervan was dat de server “open” stond. Je kon, als je de 

domeinnaam intypte, de gehele inhoud zien en downloaden. Om problemen met de provider te 

voorkomen is besloten de server “dicht” te zetten. Het feit dat massaal gebruik werd gemaakt van de 
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mogelijkheid om zoveel mogelijk documen-tatie te downloaden, heeft in het bestuur tot een discussie 

geleid in hoeverre het wenselijk is om al deze informatie ook aan niet-leden gratis te beschikking te 

stellen. 

 

Tot slot nog wat cijfertjes over 2020. De cijfers van 2021 zijn vanwege de eerder aangegeven problemen 

niet volledig. In onderstaand overzicht zijn de 25 meest bezochte pagina’s opgenomen. 

 

Er zijn in totaal 402 pagina’s op de NVHR-website. 

  Pagina 
 
Paginaweergaven  

 Unieke 
paginaweergaves    

1 /indexframe.asp 

                     

98.974  

                                  

67.164  25% 

2 /index.htm 

                     

95.138  

                                  

62.113  23% 

3 /schema.asp 

                     

85.245  

                                  

39.188  14% 

4 /gfgf/schema.asp 

                     

41.579  

                                  

20.542  8% 

5 /bibliotheek.asp 

                     

23.879  

                                    

8.751  3% 

6 /links.asp 

                     

11.339  

                                    

9.114  3% 

7 /agenda.asp 

                     

10.383  

                                    

7.848  3% 

8 /verslagen-radiocafee.asp 

                       

8.965  

                                    

3.217  1% 

9 /logon/logon.asp 

                       

7.665  

                                    

3.516  1% 

10 /fotohome.asp 

                       

6.282  

                                    

4.183  2% 

11 /tc.asp 

                       

6.042  

                                    

3.120  1% 

12 /rht.asp 

                       

5.906  

                                    

3.264  1% 

13 /ruilbeurs.asp 

                       

5.566  

                                    

4.005  1% 

14 /colofon.asp 

                       

2.385  

                                    

1.773  1% 

15 /IM-pagina.html 

                       

1.402  

                                       

589  0% 

16 /gezocht.asp 

                       

1.285  

                                       

765  0% 

17 /reparatiecursus.htm 

                       

1.030  

                                       

820  0% 

18 

/tc/reparatieverslagErresKY1

59.htm 

                          

994  

                                       

690  0% 

19 / 
                          
969  

                                       
650  0% 

20 /tc_artikelen.asp 
                          
869  

                                       
180  0% 

21 /forms/aanmeldformulier.asp 
                          
852  

                                       
694  0% 

22 /tc/radiocursus.asp                                                                  0% 
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  Pagina 
 
Paginaweergaven  

 Unieke 
paginaweergaves    

688  547  

23 /tc/Afstemogentester.asp 
                          
682  

                                       
555  0% 

24 /tc/radiocafee184.asp 
                          
659  

                                       
609  0% 

25 /oproep-bandrecorders.html 
                          
639  

                                       
591  0% 

  Totaal 2020 
                   
452.123  

                                
272.680    

 

De webmaster, Piet Blaas licht zijn verslag toe. Hij geeft aan dat hij is getroffen door het overlijden van 

John Hupse, John had helaas zijn werk onvoldoende gedocumenteerd. Hierdoor kostte het hem veel 

moeite om te achterhalen hoe het een en ander was geimplementeerd. Allereerst was het zaak om de 

website veilig te maken (https). De vorige provider ondersteunde dit niet en hield bovendien op met de 

hosting van de website. Voor de overgang had Piet alles getest, bij de overgang bleek dat de website uit de 

lucht was. De mensen mopperden. Er bleek een mismatch te zijn tussen de provider instellingen en die 

gemaakt door Piet. Kwestie van een vinkje op de goede plek.... 

De ruimte van de bibliotheekserver was vol. Wij hebben nieuwe ruimte erbij gehuurd.  

Het bleek dat mensen heel eenvoudig alle data konden kopieren. Piet heeft dat dichtgezet. Hieruit 

ontstond de discussie in het bestuur of wij onze data niet achter een login zouden moeten plaatsen. 

Vervolgens licht Piet de toegang tot de diverse webpagina’s toe.  

 

Lid Hans Harlaar stelt dat je de laatste tijd moet inloggen om schema’s op te halen. Is dat altijd al zo 

geweest? Piet legt uit dat dat altijd al zo geweest is omdat je door gelinked wordt naar een server van 

iemand anders die de schema’s beschikbaar heeft gesteld. Daar moet je dan op inloggen. 

 

15. Behandeling ingekomen stukken voor de algemene vergadering nr 48 2022 

 

Geen ingekomen stukken 

 

16. Benoeming van de Kascontrolecommissie voor 2023 

 

Lid Hans Schipper (voor de 2e maal) , Lid Anton Kroes en lid Kees Koren worden benoemd tot leden van 

de kascontrolecommissie 2023. 

Men mag slechts 3 achtereenvolgende jaren lid zijn van die commissie. Daarna geldt een rustpauze van 

minimaal 2 jaar. 

 

17. Begroting voor 2023 en vaststellen van de contributie voor 2023 

 

De penningmeester Hans Houtkamp heeft de volgende begroting opgesteld: 
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De begroting wordt, na toelichting door de penningmeester, vastgesteld. 

 

Vaststellen contributie 2023; 

 

De contributie in 2023 voor leden in Nederland bedraagt per jaar € 44. Bij automatische incasso wordt 

een korting van € 2 verleend. Vanwege de hogere portokosten is voor leden in het buitenland de 

contributie € 50.  

De contributie voor een bladlid is 25 Euro. 

 

Er zijn geen vragen uit de vergadering. 

De contributie 2023 wordt hierna vastgesteld. 

 

18. Herdenkingsspeld jubilarissen 

 

Jacques licht dit onderwerp toe. Het bestuur wil de herdenkingsspeld weer invoeren en brengt dit punt ter 

discussie in de vergadering. Destijds is deze officiële gebeurtenis gestopt omdat men dit oudbollig vond. 

Dit is besproken binnen het bestuur. Er was geen financiële reden voor. Arthur Bauer geeft aan voor te 

zijn voor opnieuw invoeren van de jubileumspeldjes. Geri Glastra voegt eraan toe; alleen voor 25-jaar 

jubilaris, 10 jaar stelt niets voor. Daar waren de meningen over verdeeld. Anderen vonden dat een 

lidmaatschap van 10 jaar tegewoordig ook al een prestatie is.  

Paul Bolt meldde dat vele jubilarissen niet naar de vergadering komen om de uitreiking mee te maken, hij 

heeft als secretaris aardig wat speldjes moeten inpakken om ze vervolgens op te kunnen sturen. Piet van 

Dort geeft aan dat hij zijn speldje heeft gemist en zou die alsnog graag willen ontvangen. Dit punt is ter 

stemming gebracht; de meerderheid (18 leden) stemt voor. De speldjesuitreiking wordt weer ingevoerd. 

 

19. Het bestuur wil het plaatsen van documentatie en schema’s achter een login ter stemming brengen. 

 

Het bestuur geeft aan dat iedereen (lid of niet-lid) de schema’s kan ophalen. De N.V.H.R. betaalt de 

kosten voor serverruimte. Er wordt door leden (bibliothecaris en webmaster) veel tijd aan besteed. 

De vraag aan de vergadering was; moet je schema’s voor iedereen beschikbaar stellen? Willen wij iets in 

de vorm van een login? Kijk naar b.v. RMORG. Dat heeft een login.  

Geri Glastra geeft aan dat het sympateiek hiervan is dat het gratis beschikbaar stellen wellicht een 

lidmaatschap kan opleveren? Daar is Jacques het niet mee eens. Er is een groep mensen die gratis 

documentatie en schema’s wil ophalen zonder er iets voor te betalen. Bij het toepassen van 

toegangscontrole (login) wordt dan vereist dat je lid bent. 

Piet Blaas licht toe dat er 2 mechanismen zijn mbt serverruimte en toegang; 

1. Bibliotheek, meeste serverruimte 

2. Schematheek, wij hebben niet alle schema’s zelf, wij gebruiken verschillende databases (van 

anderen). Er is daar een afspraak mee gemaakt. 
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Het eenvoudigste is om een tussenpagina te maken waarop je inlogt. Als alles achter een wachtwoord zit 

kan Google nog steeds de index lezen waarmee de achterliggende informatie gevonden kan worden. 

John Koster meldt dat je de tussenpagina kunt omzeilen zodat je nog steeds bij de documentatie pagina’s 

kunt komen. Dit is helaas een beperking van onze veroudere website programmatuur ASP. Gelukkig heeft 

Piet Blaas een lid gevonden die binnenkort tijd heeft om te kijken naar ontwikkeling van een nieuwe 

website gebaseerd op de laatste stand van website programmatuur. 

Kees Koren zegt; kunnen wij niet beter wachten tot dat geregeld is? Jacques verduidelijkt de vraag aan de 

vergadering met de opmerking dat deze vraag om de website achter een login te plaatsen een principe 

vraag is. 

Geri Glastra vindt het oneerlijk dat niet-leden gebruik kunnen maken van onze schema’s en documentatie. 

 

Het voorstel op de principiële vraag of de documentatie en schama’s achter een login geplaatst moeten 

worden wordt met meerderheid van stemmen (25 voor) aangenomen. 

 

20. Bestuursverkiezing 

 

Het bestuurslid Hans Houtkamp is tussentijds aftredend en stelt zich niet herkiesbaar en Paul Huneker, 

Wim Steenks* en Dick Zijlmans zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar. 

 

Voor de functie van penningmeester heeft het bestuur de heer Paul Bolt bereid gevonden om die taak op 

zich te nemen. Als gevolg hiervan heeft Paul te kennen gegeven dat hij gaat stoppen met PR-werk. Het 

bestuur zoekt iemand die het PR-stokje wil overnemen! 

 

* Stelt zich kandidaat, zij het dit i.v.m. leeftijd per jaar te kunnen bijstellen. 

 

Het voorstel om Paul bolt te benoemen tot de nieuwe penningmeester wordt door de vergadering unaniem 

aangenomen. 

 

21. Rondvraag 

 

Er zijn geen vragen. 

 

22. Afscheid Hans Houtkamp 

 

Voorafgaand aan het afscheid van Hans neemt Jacques de gelegenheid om stil te staan bij het vele werk 

dat wordt verzet door 2 dames. Dat zijn Tineke Schuurbiers-Noorda en Gina van Dort. Tineke verzorgt 

met veel toewijding de ledenadministratie en is samen met Gina altijd aanwezig om de receptie tijdens de 

beurzen te verzorgen. Jacques bedankt met een fraai boeket bloemen de beide dames. 

 

Dan volgt het afscheid van Hans Houtkamp. Jacques vertelt wat leuke anekdotes uit het 26-jarige tijdvak 

dat Hans onze penningmeester was. Hans heeft de ontwikkeling van boekhouden op een groot vel tot en 

met het gebruik van computersoftware meegemaakt. Uit handen van Jacques, namens het bestuur, wordt 

een mooi cadeau aan Hans uitgereikt, zijnde een compacte geluidsinstallatie van Philips. Zijn vrouw An 

werd ook in het zonnetje gezet. Haar viel een fraai boeket bloemen ten deel voor al die jaren dat zij Hans 

heeft ondersteund in zijn werk als penningmeester. 

Hans richt zich vervolgens tot de nieuwe penningmeester, Paul Bolt. Paul ontvangt uit zijn handen een 

oude sok om het geld in te bewaren en daarbij een oorkonde en kaartje behorende bij de clubvrek. 

 

23. Sluiting     

Voorzitter Jaques Hermans sluit om 14.25 uur de vergadering, hij dankt de vergadering voor zijn 

deelname. 


